

## ◆Readme

### ●操作方法（起動～タイトル画面）

1. 対応するプラットフォーム名のフォルダ内の「SecretYuriOffice.exe」(Windows/OpenXR)で起動してください。Androidは「SecretYuriOffice.apk」を端末にインストールしてください。

2. 起動後のメニューから以下が選択できます。

- ・ストーリーモード

沙季と愛理のやり取りをノベル形式で見るモードです。

ストーリーは3日間構成になっています。

- ・フリーモード

沙季と愛理のプレイを観察するモードです。

沙季が攻めのシチュエーション、愛理が攻めのシチュエーションが選択でき、またフリーモード中は手淫/フェラ/正上位/騎乗位/バックからプレイ内容を選択できます。

- ・環境設定

描画品質および表示言語の設定が出来ます。

描画品質の設定目安

(Windows)

VRAMが3GB以上ある場合はUltra、3GB未満の場合はHi以下が適切です。

(OpenXR)

VRAMが8GB以上ある場合はUltra、6GB場合はHi、4GBはMidまたはLowが適切です。

(Android)

基本的にUltraで問題ありません。動作が重い場合のみ調整してください。

- ・(早期アクセス版のみ) おまけモード

沙季および愛理のいずれかがプレイヤーとプレイする本作品のストーリーとは外れた並行世界でのシチュエーションです。フリーモードと基本的な操作方法は同じですが、デフォルトの視点が主観視点になっています。

## ●操作方法（全体）

（Windows 版のみ）全てのモードにおいて Esc キーまたは Q キーでゲームが終了します。

## ●操作方法（ストーリーモード）

（Windows）

- ・ボイステキストのクリック、または Enter で次の会話へと進みます。
- ・Auto を押す、または A キーでオート会話モードの切り替えをします。
- ・Loop を押す、または L キーで現在の会話をループ再生します。
- ・H キーを押すと会話ウィンドウの表示/非表示を切り替えます。
- ・3 日目が終了すると自動でタイトルに戻ります。

（OpenXR）

・左手 X、または左手 A で次の会話に進みます。  
※現在の会話のボイスアニメーション再生が完了するとコントローラー表示が緑色に変化します。

- ・右手 B でオート会話モードの切り替えをします。
- ・左手 Y で現在の会話をループ再生します。
- ・3 日目が終了すると自動でタイトルに戻ります。

（Android）

- ・ボイステキストのクリックで次の会話へと進みます。
- ・Auto を押すとオート会話モードの切り替えをします。
- ・Loop を押すと現在の会話をループ再生します。
- ・3 日目が終了すると自動でタイトルに戻ります。

## ●操作方法（フリーモード）

### （Windows）

- ・各体位に対応するボタンを押すと、攻め側のプレイが切り替わります。
- ・ゲージの半分を境に各体位での受け側の反応が変わります。MAXになると絶頂します。
- ・ゲージ内部の LOCK ボタンを押すと、ゲージが現在の位置で固定されます。
- ・カメラボタンを押すと、視点が近距離/遠距離で切り替わります。
- ・EXIT ボタンを押すと、フリーモードを終了しタイトルに戻ります。

### （OpenXR）

・各ボタンは左右いずれかのコントローラーのスティック操作および X/A で選択できます。

- ・Y/B を押すと、その手の側に表示されている UI の表示/非表示が切り替わります。
- ・各体位に対応するボタンを押すと、攻め側のプレイが切り替わります。
- ・ゲージの半分を境に各体位での受け側の反応が変わります。MAXになると絶頂します。
- ・ゲージ内部の LOCK ボタンを押すと、ゲージが現在の位置で固定されます。
- ・カメラボタンを押すと、視点が近距離/遠距離で切り替わります。
- ・EXIT ボタンを押すと、フリーモードを終了しタイトルに戻ります。

### （Android）

- ・各体位に対応するボタンを押すと、攻め側のプレイが切り替わります。
- ・ゲージの半分を境に各体位での受け側の反応が変わります。MAXになると絶頂します。
- ・ゲージ内部の LOCK ボタンを押すと、ゲージが現在の位置で固定されます。
- ・カメラボタンを押すと、視点が近距離/遠距離で切り替わります。
- ・EXIT ボタンを押すと、フリーモードを終了しタイトルに戻ります。

## ●操作方法（おまけモード）

フリーモードと操作方法は同じです。

ただし、視点は主観視点/近距離になります。

## ●著作権

本ゲームに関する個人利用以外は一切の権利はゲーム制作者 TKsite および 3D モデル原作者、CV 声優、および各素材アセット作成者が有しています。

## ●免責事項

本ゲームの利用にあたって何らかの不具合やトラブルが生じたとしても、当方 TKsite は一切の責任を負いません。

## ●利用規約

ゲーム利用にあたり以下の行為を禁止します。'

- ・ゲーム内に使用されているデータの流用および転載
- ・ゲームデータや素材含むすべてのデータにおける二次配布
- ・スクリーンショットおよびプレイ動画を配布/共有/アップロードすること
- ・販売元の公式アフェリエイト以外の営利目的による使用
- ・リバーズエンジニアリング
- ・その他公序良俗に反する利用

注：スクリーンショットの利用について

ゲーム内のスクリーンショットを使用して販売元の正規の方法（アフェリエイト）を使用した上で、販売元関連サイトおよび自身にて運営するサイトにて使用する場合（例：レビュー記事）に限り、過度なネタバレにならない範囲であれば許諾します。

個人の SNS での利用に関してはスクリーンショット 1 枚に限り許諾します。

どちらの利用につきましても事前連絡は不要です。

## ●その他

本規約は予告なく変更する場合があります。

その他不明な点等ありましたら、作者 Ci-en ページにてご連絡ください。

## ◆Readme

### ●Operation Procedure (Startup - Title Screen)

1. Run "SecretYuriOffice.exe" (Windows/OpenXR) in the folder of the corresponding platform name.

For Android, install "SecretYuriOffice.apk" on your device.

2. After launching, you can select the following from the menu.

- Story Mode

In this mode, you will see the interaction between Saki and Airi in a novel format.

The story consists of three days.

- Free Mode

Observe Saki and Airi's play.

In Free Mode, you can choose between Saki's aggressive situations and Airi's aggressive situations, and in Free Mode, you can choose between hand fuck, blow job, front position, cowgirl position, and back position.

- Settings

You can set up the drawing quality and the display language.

Guidelines for setting the drawing quality

(Windows)

If VRAM is more than 3GB, Ultra is appropriate. If VRAM is less than 3GB, Hi or lower is appropriate.

(OpenXR)

Ultra is appropriate for 8GB or more VRAM, Hi for 6GB, and Mid or Low for 4GB.

(Android)

Basically, Ultra is fine. Please adjust only if the operation is slow.

- (Early access version only) Extra mode

This is a situation in a parallel world outside of the storyline of this work where either Saki or Airi plays with the player. The basic controls are the same as in Free Mode, but the default viewpoint is the subjective viewpoint.

● Operation(Overall)

(Windows version only) Press the Esc key or Q key to exit the game in all modes.

● Operation(Story Mode)

(Windows)

Click on the voice text or press Enter to advance to the next conversation.

Press Auto or A key to toggle auto conversation mode.

Press Loop or the L key to loop the current conversation.

Press H to show/hide the conversation window.

When the third day is over, it automatically returns to the title.

(OpenXR)

Press left hand X or left hand A to advance to the next conversation.

When the voice animation playback of the current conversation is completed, the controller display changes to green.

Press right hand B to toggle auto conversation mode.

Press Y with the left hand to loop the current conversation.

When the third day is over, it automatically returns to the title.

(Android)

Click on the voice text to go to the next conversation.

Press Auto to toggle auto conversation mode.

Press Loop to loop the current conversation.

When the third day is over, it automatically returns to the title.

## ●Operation(Free Mode)

### (Windows)

Pressing Auto will switch to auto conversation mode.

Pressing the button corresponding to each position switches the play of the aggressor.

When the gauge reaches the halfway point, the reaction of the receiver in each position will change.

Press the LOCK button inside the gauge to lock the gauge at the current position.

Pressing the CAMERA button switches the viewpoint between near and far.

Pressing the EXIT button exits the free mode and returns to the title.

### (OpenXR)

Each button can be selected by either left/right controller stick operation or X/A.

Pressing Y/B toggles the display of the UI on that side of the hand.

Pressing the button corresponding to each position toggles the play of the attacker.

When the gauge reaches the halfway point, the reaction of the receiver in each position will change.

Press the LOCK button inside the gauge to lock the gauge at the current position.

Pressing the CAMERA button switches the viewpoint between near and far.

Pressing the EXIT button exits the free mode and returns to the title.

### (Android)

Pressing the button corresponding to each position switches the play of the aggressor.

When the gauge reaches the halfway point, the reaction of the receiver in each position will change.

Press the LOCK button inside the gauge to lock the gauge at the current position.

Pressing the CAMERA button switches the viewpoint between near and far.

Press the EXIT button to exit Free Mode and return to the title.

## ●Operation(Extra Mode)

Operation method is the same as Free Mode.

However, the viewpoint is changed to subjective viewpoint/near viewpoint.

## ●Copyright

All rights reserved for this game, except for personal use, belong to the game's creator, TKsite, the original 3D model creator, voice actors, and individual asset creators.

## ●Disclaimer

TKsite is not responsible for any issues or malfunctions that may arise from the use of this game.

## ●Terms of Service

The following actions are prohibited when using the game:

- Repurposing or republishing data used in the game.
- Secondary distribution of all data, including game data and materials.
- Distributing, sharing, or uploading screenshots or gameplay videos.
- Use for commercial purposes other than the official affiliates of the distributor.
- Reverse engineering.
- Any use that goes against public order and morals.

※Note on the use of screenshots:

The use of in-game screenshots is allowed, up to 10 screenshots, when used in conjunction with the official methods of the distributor (affiliate) for distributor-related or self-operated sites (e.g., review articles). Personal use on social media is allowed, limited to one screenshot. No prior notice is required for either usage.

## ●Others

These terms may be changed without notice.

If there are any unclear points, please contact the author on the Ci-en page.



## ◆Readme

### ●操作步骤（启动 - 标题屏幕）

1. 在相应平台名称的文件夹中运行 "SecretYuriOffice.exe" (Windows/OpenXR)。

对于安卓系统，请在设备上安装 "SecretYuriOffice.apk"。

2.启动后，可以从菜单中选择以下内容。

#### 故事模式

在这个模式中，你将以小说的形式看到咲和爱理之间的互动。

故事由三天组成。

#### · 自由模式

观察 沙季 和 爱理 的游戏。

在自由模式中，您可以选择 沙季 主动的情况和 爱理 主动的情况，在自由模式中，您可以选择手交、口交、前位、女牛仔位和后位。

#### · 设置

您可以设置画质和显示语言。

设置绘图质量的指导原则

(Windows)

如果 VRAM 超过 3GB，则使用 Ultra。如果 VRAM 小于 3GB，则使用 Hi 或更低。

(OpenXR)

如果 VRAM 为 8GB 或以上，则适合使用 Ultra；如果 VRAM 为 6GB，则适合使用 Hi；如果 VRAM 为 4GB，则适合使用 Mid 或 Low。

(Android)

基本上，则使用 Ultra。请仅在运行速度较慢时进行调整。

#### · 额外模式

这是在本作故事情节之外的平行世界中，咲或爱璃与玩家一起游戏的情况。基本操作与自由模式相同，但默认视角为主观视角。

## ●操作（整体）

（仅限 Windows 版）在所有模式下按 Esc 键或 Q 键退出游戏。

## ●操作（故事模式）

### （Windows）

点击语音文本或按 Enter 键进入下一段对话。

按自动或 A 键切换自动对话模式。

按 Loop 或 L 键循环播放当前对话。

按 H 键显示/隐藏对话窗口。

第三天结束后，自动返回标题。

### （OpenXR）

按左手 X 键或左手 A 键进入下一对话。

当前对话的语音动画播放完成后，控制器显示屏将变为绿色。

按右手 B 键切换自动对话模式。

按左手 Y 键循环播放当前对话。

第三天结束后，自动返回标题。

### （Android）

点击语音文本进入下一对话。

按自动切换自动对话模式。

按循环可循环播放当前对话。

第三天结束后，自动返回标题。

## ●操作（自由模式）

### (Windows)

按自动将切换到自动对话模式。

按下每个位置对应的按钮可切换侵略者的玩法。

当仪表到达中点时，各位置接收器的反应将发生变化。

按下仪器内的 "锁定" 按钮可将仪器锁定在当前位置。

按下 CAMERA（摄影机）按钮可切换远近视角。

按下 EXIT 按钮可退出自由模式并返回标题。

### (OpenXR)

每个按钮都可以通过左/右控制杆操作或 X/A 来选择。

按 Y/B 键可切换该侧手掌的用户界面显示。

按下每个位置对应的按钮可切换攻击者的播放。

当仪表到达中点时，每个位置上接球者的反应将发生变化。

按压力表内的锁定按钮可将压力表锁定在当前位置。

按下 CAMERA（摄影机）按钮可切换远近视角。

按下 EXIT 按钮可退出自由模式并返回标题。

### (Android)

按下每个位置对应的按钮可切换侵略者的玩法。

当仪表到达中点时，每个位置上接收器的反应将发生变化。

按量表内的 LOCK 按钮可将量表锁定在当前位置。

按下 CAMERA 按钮可在远近视角之间切换。

按下 EXIT 按钮可退出自由模式并返回标题。

## ●操作（额外模式）

操作方法与自由模式相同。

但是，视角会更改为主观视角/近景视角。

## ●版权声明

除个人使用外，本游戏的所有权利均归游戏创作者 TKsite、原始 3D 模型创作者、配音演员和个别资产创作者所有。

## ●免责声明

TKsite 不对使用本游戏可能产生的任何问题或故障负责。

## ●服务条款

使用本游戏时禁止以下行为：

- 重新利用或重新发布游戏中使用的数据。
- 二次分发所有数据，包括游戏数据和资料。
- 分发、共享或上传截图或游戏视频。
- 用于除发行商官方附属机构以外的商业目的。
- 反向工程。
- 任何违反公共秩序和道德的使用。

截图使用注意事项：

允许使用游戏中的截图，最多 10 张截图，但必须与发行商（附属机构）的官方方法结合使用，用于发行商相关网站或自营网站（例如评论文章）。允许在社交媒体上进行个人使用，但仅限一张截图。两种用途均无需事先通知。

## ●其他

本条款如有变更，恕不另行通知。

如有任何不清楚之处，请联系 Ci-en 页面上的作者